

INSTRUKCIJA



VILTĪGAIS KUPOLS

1. Personām, kuru augums ir īsāks par 1,10m, šo atrakciju lietot ir aizliegts.
2. Baseina dziļums 0,95 m.
3. Atrakcija paredzēta šļūkšanai ar kājām pa priekšu uz muguras vai sēdus pozīcijā.
4. Aizliegts lietot atrakciju personām, kas tērpušās peldbiksēs vai peldkostīmos ar atklātiem rāvējslēdzējiem, sprādzēm, kniedēm un metāla, dārgakmeņu vai to imitācijas ornamentiem.
5. Aizliegts lietot atrakciju kontaktlēcās un brillēs, izņemot peldbrillēs.
6. Tikai VIENS atrakcijas lietotājs vienā reizē drīkst rāpties pa virvi.
7. Aizliegts veidot ķēdes!
8. Drošības nolūkos aizliegts izmantot atrakciju ar gredzeniem, rokas pulksteņiem, auskariem, pīrsingiem u.c. asiem priekšmetiem.
9. Atrakcijas lietotājs drīkst šļūkt lejā tikai tad, kad bremzēšanas zonā nav citu lietotāju.
10. Atrakciju vienlaicīgi var izmantot ne vairāk kā 15 cilvēku.
11. Izmantojot atrakciju, klausīt visām baseina glābēja norādījumiem un instrukcijām un nekavējoties atstāt bremzēšanas zonu.
12. Atrakciju nevajadzētu lietot personām ar ierobežotām fiziskām, mentālām un uztveres maņu spējām.

UZMANĪBU!

Drošības apsvērumu dēļ grūtniecēm, cilvēkiem ar sirds – asinsvadu slimībām, muguras kaitēm, astmas un epilepsijas slimniekiem aizliegts izmantot šo atrakciju.



TRICKY DOME Instruction

1. Persons shorter than 1.10 m are not allowed to use this attraction.
2. Depth of the water pool: 0.95 m.
3. The attraction is for sliding feet first on your back or sitting position.
4. Use of swimming trunks and suits with exposed zippers buckles, rivets and metal, precious or imitation ornaments.
5. It is forbidden to use attraction with glasses, except swim glasses
6. Only ONE user of the attraction may climb the rope at a time.
7. Chain making is forbidden!
8. For safety reasons, use of the attraction while wearing rings, wrist-watches, earrings, piercings and other sharp objects is prohibited.
9. Attractions user may slither down only when braking zone there are no other users.
10. The attractions may be used by a maximum of 15 people at a time.
11. Please observe and comply with all directions and instructions of the pool rescue team during use of the attraction and leave the deceleration zone immediately.
12. Amusement should not be used by persons with reduced physical, mental and sensory perception abilities.

CAUTION!

For safety reasons, pregnant women, people with cardiovascular diseases, spinal diseases, asthma and epilepsy are forbidden from using this attraction.



ХИТРЫЙ КУПОЛ Инструкция

1. Людям ростом ниже 1,10м спуск запрещен
2. Глубина бассейна 0,95м.
3. По куполу следует спускаться прямыми ногами вперед, лежа на спине или сидя.
4. Запрещено пользоваться аттракционом в плавках и купальниках с открытыми застежками, молниями, пряжками, кнопками, металлическими украшениями и украшениями из драгоценных камней или их имитацией
5. Запрещено использовать аттракцион в контактных линзах и в очках, кроме плавательных.
6. Только ОДИН пользователь аттракциона может одновременно взбираться по веревке.
7. Запрещено образовывать цепочки!
8. В целях безопасности запрещено пользоваться аттракционом людям в кольцах, с наручными часами, серьгами, пирсингами и пр. острыми предметами
9. Пользователь аттракциона может скользить вниз только тогда, когда в зоне торможения нет других пользователей.
10. Одновременно аттракционом могут пользоваться не более 15 персон
11. Выполнять все знаки и инструкции спасателя и незамедлительно покинуть тормозную зону у подножия купола.
12. Аттракцион не следует использовать лицам с ограниченными физическими, психическими и сенсорными способностями восприятия.

ВНИМАНИЕ!

По соображениям безопасности женщинам в положении, людям, страдающим сердечно – сосудистыми заболеваниями, болезнями спины, астмой и эпилепсией запрещается пользоваться этим аттракционом.

